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       ROMÂNIA  
  JUDEŢUL    TIMIŞ 
  COMUNA     ŞTIUCA 
  CONSILIUL   LOCAL 

P R O C E S   V E R B A L  
încheieat  astăzi, 17 februarie  2011,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a   

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca 
 

Secretarul comunei  Ştiuca,  domnul Marian  Dincă, deschide şedinţa ordinară a Consiliului     
local, arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 26/2011 a  primarului comunei 
Ştiuca   pentru  ziua  de  joi, 17 februarie 2011, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a  consiliului local.  

Preşedinte  de  şedintă în exerciţiu, domnul  Pop  Mihai,  prezintă  situaţia  prezenţei:  sunt  
prezenţi toţi cei 10 consilieri, absent motivat este dl.Buşu Vasile.  La  şedinţa  de  consiliu  participă 
domnii: Vasile  Bejera, primarul comunei Ştiuca, Vasile  Benzar, contabilul instituţiei  şi  Marian  
Dincă, secretarul comunei.  În aceste condiţii domnul preşedinte declară  sedinţa   legal  constituită. 
 Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din   28 ianuarie  2010 a  fost comunicat domnilor  consilieri 
la termen şi s-a luat la cunoştinţă de conţinutul acestuia.  Domnul preşedinte  de şedinţă  solicită  dacă, 
din partea domnilor  consilieri,  sunt completări la procesul verbal.  Se constată că nu sunt completări.  
Se supune la vot: cu  10  voturi se  aprobă  procesul-verbal  al şedinţei  ordinare  a  Consiliului local al 
comunei Ştiuca. 

Domnul  preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu prezintă  ordinea  de zi : 
� Aprobarea   bugetului  local al comunei Ştiuca pe anul 2011 ; 
� Aprobarea  criterilor  privind limitele minime si maxime ale veniturilor potentiale 

provenite din valorificarea bunurilor ce depasesc cantitativ categoriile de bunuri 
considerate de stricta necesitate pentru nevoile unei  familii ; 

� Aprobarea  unor ajutoare fianaciare pentru uniţăţile  de cult din comuna Ştiuca; 
� Aprobarea  unor  modificări în  anexele  din Hotărârea nr.41/2010  privind   

stabilirea impozitelor si taxelor pe anul 2011; 
�  Diverse. 

Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi. 
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al 

comisiilor de specialitate.  
La  primul punct al ordinei de zi, domnul Vasile Benzar, prezintă referatul privind bugetul  local 

al comunei Ştiuca pe anul 2011. Din acest referat se reţin câteva date : veniturile totale se estimează  la 
3.317,70  mii lei, din care veniturile  de funcţionare sunt de 1.697,59 mii lei şi veniturile  de dezvoltare 
sunt de 1.620,11 mii lei. Cheltuielile sunt estimate  în aceeaşi structură şi valoare. Se pune accentul  pe 
următoarele cheltuieli de funcţionare pentru serviciile publice generale :  de personal cu valoarea de 
225,69 mii lei, cu bunuri şi servicii cu valoarea de 251,50 mii lei. Pentru învăţământ 726,40 mii lei se 
împart în cheltuieli de funcţionare cu valoarea de 686,40 mii lei  şi de dezvoltare cu valoarea de 40,00 
mii lei. Pentru cultură 254,00 mii lei se împart în cheltuieli de funcţionare cu valoarea de 64,00 mii lei  şi 
de dezvoltare cu valoarea de 190,00 mii lei. Pentru asistenţă socială 173,00 mii lei sunt  cheltuieli de 
funcţionare. Pentru serviciile  de dezvoltarea  publică 754,00 mii lei se împart în cheltuieli de 
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funcţionare cu valoarea de 34,00 mii lei  şi de dezvoltare cu valoarea de 720,00 mii lei. Pentru 
salubritate  sunt estimate 48,00 mii lei cheltuieli de funcţionare. Pentru activitatea  de transporturi sunt  
estimate 848,11 mii lei care  se împart în cheltuieli de funcţionare cu valoarea de 208,00 mii lei  şi de 
dezvoltare cu valoarea de 640,11 mii lei.  În continuare  se prezintă bugetul de venituri proprii  şi 
subvenţii : veniturile totale se estimează  la 215,10  mii lei, din care veniturile  de funcţionare sunt de 
160,10 mii lei şi veniturile  de dezvoltare sunt de 55,00 mii lei. Cheltuielile sunt estimate în aceeaşi 
structură şi valoare. Cheltuieli servicii dezvoltare publică 110,12 mii lei se împart în cheltuieli de 
funcţionare cu valoarea de 100,12 mii lei  şi de dezvoltare cu valoarea de 10,00 mii lei.  Cheltuieli în 
domeniul agriculturii 104,98 mii lei se împart în cheltuieli de funcţionare cu valoarea de 59,98 mii lei  şi 
de dezvoltare cu valoarea de 45,00 mii lei.   

La acest punct al ordini de zi s-au făcut următoarele intervenţii : 
- domnul consilier Benzar Nicolae : menţionează că este mulţumit de fondurile  alocate  şi doreşte 

să fie explicat mai bine capitolul referitor la învăţământ. Domnul primar menţionează că la acest capitol 
sunt prevăzute pentru dezvoltare 40,00  mii lei  pentru demararea unui proiect tehnic de extinderea 
şcolii. În condiţiile aplicării noii  legi  a învăţământului   sunt  necesare încă 4 săli de clase, adică încă 
un corp nou de clădire care să fie alipit la cel existent. Fondurile de 104,40 mii lei sunt pentru 
întreţinerea şcolii, energie, căldură, motorină pentru transportul şcolar ş.a.m.d. 

În continuare domnul primar explică cheltuielile pentru capitolul cultură. Se vor realiza 
următoarele: construcţia unui vestiar la terenul de fotbal din comună, realizarea unui teren de 
minifotbal, amenajarea parcului din centrul comunei Ştiuca, susţinerera cultelor din comună şi reparaţii 
curente la căminel culturale. 

La capitolul cheltuielile pentru dezvoltare publică  sunt prevăzute : ilumitanul public din 
comună, continuarea modernizării drumului DC-133,  continuarea modernizării din drumului de acces 
din localitatea Oloşag, extinderea  PUZ în Ştiuca, extinderea reţelor  de apă din Ştiuca, Dragomireşti, 
sistemul de alimentare cu apă din satul Zgribeşti,  extindere alimentării cu energie electrică, repietruirea 
tuturor străzilor din Ştiuca, Oloşag şi Zgribeşti. 

- domnul consilier Pavel  Laver : la capitolul agricultură suma de 45,oo mii lei pentru ce se va 
folosi ?  Domnul primar precizează  că din aceste fonduri  se intenţionează achiziţia  unei freze pentru 
păşuni de mai mare capacitate  şi  se va realiza  întreţinerea utilajelor  pentru păşuni. 

- domnul consilier Miloş  Jim : are câteva propuneri care să fie prevăzute pentru acest an 
bugetar : realizarea unui vad  de trecere în locul numit „Oltani”,  podeţ de trecere în locul numit „Valea 
Spăii”, repararea  străzii  care merge spre Valea Iancului  şi  unele reparaţii la intrările pe drumurile de 
exploatare din Zgribeşti. Domnul consilier arată că va vota împotriva aprobării bugetului deoarece în 
acest buget este cuprinsă şi achitarea lucrării de alimentare cu apă în Zgribeşti şi el doreşte să fie 
consecvent în opinia sa.  

- domnul consilier Stanciu Dorin : solicită  să se repare  podul de la Oloşag. Domnul  consilier 
Boc  Nicolae  intervine şi arată că utilajele agricole grele de la ferma Oloşag  sunt cauza care duce la 
distrugerea  podului din Oloşag şi  se impune ca aceste utilaje să nu mai treacă prin sat. 
   Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre. Cu  9 voturi pentru şi unul  
împortivă  se  adoptă    Hotărârea nr.4/2011  privind  aprobarea  bugetului  local al comunei Ştiuca 
pe anul 2011. 

 
La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul secretar   prezintă proiectul  de hotărâre privind 

aporbarea criterilor  privind limitele minime si maxime ale veniturilor potentiale provenite din 
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valorificarea bunurilor ce depasesc cantitativ categoriile de bunuri considerate de stricta necesitate 
pentru nevoile unei  familii . La acest punct  n-au  fost intervenţii din partea  domnilor consilieri. Cu  10 
voturi  se  adoptă   Hotărârea nr.5/2011 privind  aprobarea  criterilor  privind limitele minime si 
maxime ale veniturilor potentiale provenite din valorificarea bunurilor ce depasesc cantitativ categoriile 
de bunuri considerate de stricta necesitate pentru nevoile unei  familii . 

La următorul punct al ordinii de zi,  domnul primar   prezintă   referatul  privind  necesitatea  şi 
oportunitatea  aprobării  unor ajutoare  financiare pentru uniţăţile  de cult  din comuna Ştiuca. Din 
partea  domnilor consilieri  nu au  fost intervenţii. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  
de hotărâre. Cu  10 voturi  se  adoptă   Hotărârea nr.6/2011  privind  aprobarea  unor ajutoare  
financiare pentru  uniţăţile  de cult  din comuna Ştiuca. 

La  penultimul  punctul  al  ordinii de zi, domnul  secretar   prezintă   referatul  
compartimentului  taxe  şi  impozite şi  proiectul de hotărâre. Din partea  domnilor consilieri  nu au  fost 
intervenţii. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre. Cu  10 voturi  se  adoptă   
Hotărârea nr.7/2011  privind  aprobarea unor  modificări în  anexele  din Hotărârea nr.41/2010  
privind   stabilirea impozitelor si taxelor pe anul 2011. 

La  ultimul  punctul  al  ordinii de zi  domnii  consilieri  se  fac următoarele  intervenţii : 
- Domnul  consilier  Logoş Gheorghe în prima intervenţie prezintă faptul că anumiţi 

crescătorii de ovine fac mari pagube fermierilor care au semănat culturile de 
toamnă  şi se  impune  luarea unor măsuri aspre împotirva acestora; 

- În replică   domnul primar Vasile Bejera   arată că există o hotărâre de consiliu local care 
prevede amenzi pentru cei care produc pagube culturilor agricole. Se propune  o convocare a 
crescătorilor de ovine  în şedinţa următoare  pentru a fi atenţionaţi de consiliu  şi să se refacă 
regulamentul de păşunat. 

-  Domnul  consilier  Logoş Gheorghe  în a doua intervenţie  lansează o întrebare 
primită de la alegători : primăria nu poate să vândă lemne de foc pentru populaţie 
comunei. 

-  domnul primar Vasile Bejera   arată că Primăria  nu are posibilitatea ca  din  fondul forestier 
deţinut în proprietate  să distribuire lemne de foc pentru populaţie. În urmă cu câţiva ani  
Ocolul  silvic Lugoj  a avut pentru vânzare la populaţie  circa 300 m.c. de lemne pentru foc şi 
din partea locuitorilor  a  fost o singură solicitare de cumpărare. 

 
După  epuizarea discuţiilor domnul  Mihai Pop,  preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu,  declară   

lucrările   şedinţei   ordinare  închise. 
 
 
 
 
 

Preşedinte de şedinţă         Secretar, 
Mihai POP                            Marian  Dincă 

                                                                                                  
 


